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bez kontroly hraníc, len Slovensko je čiernou
totalitnou výnimkou. O právnom bezvedomí
na Slovensku
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EU: Po návrate zo Štrasburgu, kde som strávila asi štyri dni a z Bruselu, v ktorom som sa zdržala
deväť, môžem konštatovať, že je situácia v Európe nezmenená. Cez hranice som prešla bez toho, aby
som videla colníka alebo policajta. Štyri hraničné prechody cestou tam a dva cestou späť a ja ani
netuším, či Rakúsko, Nemecko, Francúzsko, Luxembursko a Belgicko majú alebo nemajú strážcov
hraničných prechodov. Samozrejme, mohutne sa ozbrojenými strážcami hraníc musela pochváliť
Slovenská republika. Teraz, v lete, keď je teplo a rodiny cestujú za slnkom a morom! Mužov a aj ženy
zákona poslali na hranice potiť sa tí, ktorí o ich nasadení rozhodujú v klimatizovaných luxusne
zariadených a pitným režimom zásobených miestnostiach! Určite si to službu konajúci príslušníci
vysoko vážia a oceňujú.

O moju pravidelnú dennú dávku smiechu (cez slzy) sa postaral (no kto iný?) „hlavný výnimkátor“,
ako Mikasa nazval docent Drgonec. Na svete je jeho nový výblitok, ktorý sa honosne pýši názvom
„vyhláška č. 231“. Chcela som vedieť, či odporuje právu EÚ. Nemusela som študovať dlho! Už v
paragrafe 1 ods. 7 sa mu to podarilo. Vraj pri prekročení hranice sa má jedinec preukazovať
„negatívnym“ testom! To je aký? Aha, už viem! Taký, ktorý odporuje právnym predpisom EÚ. Nikde
inde už „negatívne“ testy nevydávajú, iba na Slovensku. Hlavný výnimkátor a ani nikto z jeho tímu
si nedokázal zistiť, že sa v celej Európe používa pojem „not detected“, čiže „nezistený“. Toľko ku
kvalite slovenských elitných expertov!

Pani prezidentka na svojej FB stránke prezentuje, ako „spoznáva Slovensko“. Treba jej uznať
aspoň snahu o nejakú činnosť. Jej predchodca Andrej Kiska sa o Slovensko ani len nezaujímal, nieto
ešte, aby pracoval viac než tri a pol dňa do týždňa. Pani prezidentke niekto poradil, aby robila
podcasty. Nápad dobrý a témy nepochybne hýbu Slovenskom. Jedna z nich je aj otázka LGBTIQ ľudí.
Pani prezidentka sa zasadzuje o to, aby rozdiely medzi občanmi SR neboli tak vyhranené. To je
chvályhodné počínanie. Len by ma zaujímalo, prečo sa v otázke očkovania sama stavia výlučne na
jednu stranu barikády? Odpoveď na otázku, čo pre Slovákov má a čo nemá existenciálny význam, je
ťažká. Zdá sa, že ani jej poradcovia si s tým nevedia dať rady. Veď načo sa stať neutrálnym arbitrom,
keď je tu vždy možnosť presadzovať nejaké marginálne témy na úkor väčšiny. Avšak zrejme sa jej
počínaniu nemôžeme diviť, keď až teraz „spoznáva Slovensko“!
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Maroš Žilinka poskytol rozhovor Novému Času. Tsunami kritiky, ktorá ho zasiahla, sa netýkala
obsahu jeho výrokov, ale okolnosti, komu si vlastne „dovolil“ interview poskytnúť! Človek až žasne,
čo niektorých zaujíma! Tak vyhlášky hlavného cumlikátora, pardon, hlavného výnimkátora sa
objavujú v nejakej zbierke, ktorú občan ani nemusí poznať, ani sa s jej obsahom zoznamovať, ale
niektorým prekáža Nový Čas! Inak povedané všeobecne záväzné právne predpisy musia byť
zverejňované v Zbierke zákonov na to, aby sa s nimi občan oboznámil. Vyhlášky hlavného
výnimkátora sa zverejňujú bohvie kde, ale Slováci a štátne zložky, dokonca aj odborné učilište v
Košiciach (rozumej Ústavný súd SR slovami Drgonca) sa nimi riadia. No uvedomelí a vzdelaní elitní
Slováci vyčítajú Generálnemu prokurátorovi SR, komu poskytol rozhovor! Neštudujú obsah,
nezaujíma ich, čo povedal! Vyčítajú mu, kde to povedal! Pritom žiaden zákon neukladá generálnemu
prokurátorovi povinnosť, akému médiu môže alebo nemôže poskytovať rozhovory! Nehovoriac o tom,
že Nový Čas nie je o nič väčšia ani menšia stoka ako zvyšok mainstreamu, zastrešovaného najmä
SME, Aktualitami a denníkom N. Naozaj smú vládna verchuška a jej všetci prisluhovači všetko?! A
ten, kto sa z tohto putovaného cirkusu úbohosti a podpriemernosti vymyká, teda Maroš Žilinka, smie
iba to, čo elitní experti uznajú za vhodné?! Naozaj je toto problém?! Nie celkom chápem, ako sme sa
dostali do štádia, že jediný, opakujem, jediný štátny orgán chrániaci naše práva sa dostáva pod paľbu
kritiky kvôli tomu, s akým médiom sa dal do reči?! Hlavná vec, že nikomu z pobúrených neprekáža,
že vyhlášky hlavného vynimkatora, ktorý nemá žiadne právo nám siahať na slobody, sa nezverejňujú
v Zbierke zákonov! Človeku sa až rozum zastavuje, že takýto postup z formálneho hľadiska
ospravedlňuje ešte aj Peter Kresák…

Mimochodom, dúfam, že všetci, ale naozaj všetci vedia, čo je obsahom uznesenia EÚ, ktoré prijali
Európsky parlament a Rada EÚ ohľadom takzvaných covidpasov! Malá rada pre tých, ktorých
zaujíma, na čo platia europoslancov. Skúste im napísať. Každý tomu, koho volil, prípadne aj všetkým.
Ich emailová adresa je: meno.priezvisko@europarl.europa.eu. Dosaďte si tam ich ctené mená. Milana
Uhríka sa pýtať netreba, on hlasoval proti tomuto uzneseniu.

P. S.: Pani prezidentka naozaj perlí. Jednak tým, že sa vyjadruje k veciam, ohľadom ktorých by mala
mlčať, a jednak preto, lebo mlčí, keď by mala pozdvihnúť svoj hlas v záujme ochrany občanov. K tejto
fascinujúcej osobnosti slovenského politického neba sa vyjadrím niekedy najbližšie. Veď uznajte
sami, je tak úžasne spanilá a spanilo úžasná, že si zaslúži samostatný status.
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